

# HX-170/400 ( 300 ) 折叠餐巾纸机

产品名称	HX-170/400 ( 300 ) 折叠餐巾纸机
公司名称	泉州市华讯机械制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:华讯 型号:HX-170/400 ( 300 )
公司地址	泉州市鲤城区金龙街道古店社区汽配街3号
联系电话	13459566445

## 产品详情

品牌	华讯	型号	HX-170/400 ( 300 )
产品用途	可将分切好的盘纸经印刷、压花而自动折叠成正方形或长方形的餐巾纸。可配备1-4色		自动

本设备可将分切好的盘纸经印刷、压花而自动折叠成正方形或长方形的餐巾纸。可配备1-4色水墨印刷系统印刷各种精美的图案、商标，具有印花清晰鲜艳、套印准确、高速运转平稳的优点，是加工优质高档餐巾纸的首选设备。

1. 多种折叠方式可选，接受客户定制
2. 按照欧洲ce标准设计，主要电气元件采用国际知名品牌。
3. 大部分零件均由数控机床精密加工而成，主要机械部件采用cnc加工。
4. 彩印部份采用柔版印刷，图案可根据需要灵活更换，采用专业彩印,网纹串墨辊。
5. 无级调速放卷，整机同步运行，生产自动计数，可设定自动计数分层输出，方便包装。
6. 压花底辊采用毛布辊、羊毛辊、胶辊(可选其中一种)或者钢对钢压花。可选配加热系统，花纹定型更好。

主要技术参数：

( 300机型为例 )

1. 生产速度：400-600片/分

2.折叠尺寸：150\*150毫米

3.原纸宽度：300毫米

4.原纸直径：1200毫米

5.设备功率：4.5kw（380v 50hz）（不含加热、烘干功率）

6.设备重量：约1.5吨

7.设备尺寸：3.4 × 1 × 1.6m.

introduction of machine:

this machine is to print, emboss and automatically fold the rolled paper which is cut well into square or rectangular napkin paper. can add 1-4 colors related water ink printing system for printing diversified fine pattern, brand, with characters of clear and bright printing, exact overprint, high speed and stable running, is preferred equipment for processing good quality napkin paper.

equipment function and characters:

(1).production speed: 400-600 pieces/minute;

(2).folded size:150 × 150mm;

(3).jumbo roll paper width: 300mm;

(4).jumbo roll paper diameter: 1200mm;

(5).equipment power:4.5kw (380v 50hz);

(6).equipment weight: about 1.5 tons;

(7).equipment overall size (l × w × h) 3.4 × 1 × 1.6m.

(1).a variety of folded pattern can be selected, can be customized.

(2).design according to europe ce standard, main electric elements adopt international famous brand product.

(3).most accessories is processed through good processing by numerical control machine tool, main mechanical parts adopt cnc processing.

(4).color printing part adopts flexography printing, pattern can replace flexibly according to requirement, adopt special color printing, net lines ink vibrator.

(5).stepless speed adjustment for unwinding roll, whole machine run synchronously, production automatic counting, can set automatic counting delamination output, convenient for packing.

(6).bottom embossing roller adopt felt roller, wool roller, rubber roller(can select 1 kind among them) or the steel roller to steel roller. can select to equip with heating system, pattern shape is bright.

main technical parameter

: (model 170/400 <300> as sample)